
Psychotherapeuten zíjn opgeleid om hoog kwalitatieve en specialistische 
psychotherapeutische behandelingen te geven. Dat is het werk waartoe zij 
zich geroepen en aangetrokken voelen, en dit zal ook in de toekomst zo 
blijven. Het is een verspilling van kostbare tijd en geld om alle 
psychotherapeuten uitgebreid bij te scholen op het gebied van onder andere 
management en wetenschappelijk onderzoek, om vervolgens hetzelfde werk 
te blijven doen. Het heeft geen toegevoegde waarde voor de klinische praktijk, 
en het is niet wat de GGZ nodig heeft. De huidige wachtlijsten zijn al veel te 
lang, en deze zullen alleen maar langer worden als psychotherapeuten zich 
en masse moeten gaan omscholen. 

Het was – en is – in strijd met geldende wet- en (EU-)jurisprudentie om van 
een hoog gekwalificeerd beroepsbeoefenaar te eisen om een aanzienlijke 
extra opleidingsverplichting aan te gaan, louter en alleen om hetzelfde werk 
te mogen blijven doen, zonder dat objectief en voldoende is aangetoond dat 
de kwaliteit van het werk op dit moment onvoldoende of ondermaats is. Alle 
huidige psychotherapeuten zullen in de toekomst hetzelfde werk blijven 
doen. Er is nooit aangetoond dat de kwaliteit van hun werk onvoldoende is. 
Het tegendeel is waar: al in 2000 oordeelde de minister dat ‘de 
psychotherapeut in feite werkt op “specialistisch” niveau’.  
Bovengenoemde blijkt ook uit het feit dat psychotherapeuten krachtens het 
Landelijk Kwaliteitsstatuut regiebehandelaar zijn in GB- en S-GGZ,  en GZ-
psychologen uitsluitend voor de GBGGZ. 
 
Hoogachtend, 
Mirjam Haffmans arts/psychotherapeut 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


